
 Ref.: PGH-045/F/SRS 
學生資源處 

Student Resources Section (SRS) 
同意書 

Agreement Form 
 

□本人確定於授權書中所提供的資料正確無誤，並聲明已知悉及明白《澳門大學收集個人資料聲明》。 I declare that the 
information provided in this authorization letter is correct and I have acknowledged and understood the <Personal Data Collection 
Statement of the University of Macau> 

同意人簽署 Authorizer Signature: ______________________________   日期 Date:______________________ 

Effective on 10/07/2020     Revision 001 
 

 

 
 

 

本人  Name  

_______________________ 

學生證號碼  Student ID No. 

□-□□-□□□□- □ 

同意事項 Agree On 

同意回校執拾房間內行李並最遲於 2020 年 8 月 9 日遷離研究生宿舍/ Agree on coming back to PGH to pack my luggage in my 

room and move-out PGH by August 9, 2020. 
我的房間號 My Room Number ________________ 床位/ Bed-space _________ 

 
(請注意澳門預約核酸檢測非常緊張, 強烈建議同學入境澳門前做核酸檢測並於核酸檢測有效期 7 天內離開澳門. 否則到時可

能在澳門安排不到核酸檢測 / Please note the schedule for nucleic acid test in Macau is very tight, we strongly advise students to do 

the nucleic acid test before entering Macau and leave within 7 days. Otherwise you may not be able to schedule the test in Macau) 
 

收集個人資料聲明 Personal Data Collection Statement 

 澳門大學根據第1/2006號法律作為一所公立高等教育機構，將處理在本表格內所收集的個人資料作舉辦活動、提供服務及聯絡之用。The University of Macau being a public 
institution of higher education as set in Law No. 1/ 2006, will process the personal data collected on this form for activity organization, service providing and contact purposes. 
 基於活動 或服務所需，上述個人資料有可能轉交本澳相關機構。Due to the needs of the activity or service, the personal data on this form may be transferred to other organizations in 
Macao. 
 申請人有權依法申請查閱、更正或更新其存於本校的個人資料。The applicants have the right to access, rectify or update their personal data stored at UM. 


